

Recherche de conjoint

Juliana , 88/9 出生 , 165CM , 舞蹈編導藝術專業 , 現居上海。

Juliana born in **1988/9**, **165cm**. She is a **Choreographer & living in Shanghai**. She has a **Choreographer Professional Diploma** & graduated from **Arts Institute of National Key University** & has the fluent English. She has a part-time job of **Choreographer** and teacher during weekends. If you want to know the detail information feels free to contact with Mailbox: 1634150527@qq.com to get more information or call 13701721150 to get it.

No the restrictions of country and national. Thanks a lot for your attention!

美麗高雅善良，國家重點大學藝術學院舞蹈編導專業畢業，本科學士學位。英語無障礙，週末兩天藝校兼職舞蹈編導和老師年薪十餘萬。父母自有生意。

擇偶條件：無論你來自哪個國度哪個民族，我們都需要具備 良好家教；陽光知性、理性的品質；身高175cm以上；精通英語優秀本科生或以上學歷男生。家長在現場電話：13701721150

直接郵箱：1634150527@qq.com，日誌中還有更詳盡的介紹供您參閱。謝謝瀏覽關注！

George.世界鼎級銀行高管年薪七位數以上

George **76/11** 生於上海，**176cm**，自少移居北美二十五年以上，現居加拿大。
George 加拿大著名大學金融、電腦、醫科（尚缺醫學碩士論文）三碩士&醫學雙學士。
Mr. George, 76/11 born in SHANGHAI, Living in Canada right now. With more than seven-figure annual salary. He immigrated to North America when he was a child. He already got three Master Degree in the field of the Financial - Computer - Medical (did not complete the thesis defense) & two Medical Bachelor Degrees from prestigious universities in Canada. He has a great background of family because his mother who is a Doctor and father who is a Senior Education Consultant.

*生就聰明英俊，穩重嚴謹、踏實努力。有上海男人超強動手能力。
*酷愛音樂吹得一手長笛、薩克斯風。大都市賣場俱樂部頭兒，十四歲開始練健美至今未間斷，體格強健。
*他穿著莊重得體，注意各種場合禮儀形象。
*2007 年有過暫短婚姻，相戀七年多，婚後三個月分手約 6 年齡，無孩。

擇偶條件：無論來自哪個國度民族，身高 **165m** 或上；本科學歷或上；家教良好，優雅智慧；精通英語，願移民北美並能融入加拿大主流社會的姑娘。

直接郵箱：2430434545@qq.com；該空間日誌還有更詳盡介紹供您參考。

有意深入瞭解的您請在郵箱直接交換**簡歷**（包括家庭背景）和近期**素照**。我尊重和回復當事人的諮詢而不接受家長諮詢。我們沒有委託任何仲介，家長在現場 13701721150 很抱歉！郵箱電話僅為前期交換資訊照片所設，不聊天不涉財色！感謝您的瀏覽和關注！

If you want to know the more information. Please, we sincerely hope that you would send your Resume & current Photos without make-up & include your family Background Information to the mailbox: 2430434545@qq.com or alternatively, you can also text me via cell phone 13701721150 for further contact. No the restrictions of country and national. Thanks a lot for your attention!

出生	舞蹈	编导	世界	银行	高管
<i>chūshēng</i>	<i>wǔdǎo</i>	<i>biāndǎo</i>	<i>shìjè</i>	<i>yínháng</i>	<i>gāoguǎn</i>
naître, être né	danse, chorégraphie	scénariste réalisateur	monde, mondial	banque	senior manager
现居	现居上海	本科	生于上海	现居加拿大	名大学
<i>xiànjū</i>	<i>xiànjū Shànghǎi</i>	<i>běnkē</i>	<i>shēngyú Shànghǎi</i>	<i>xiànjū Jiānádà</i>	<i>míng dàxué</i>
logement actuel	habiter à Shanghai	1 ^{er} cycle universitaire	né à Shanghai	habiter au Canada	université réputée
父母	自有	生意	年薪	硕士	生就
<i>fùmǔ</i>	<i>zìyǒu</i>	<i>shēngyì</i>	<i>niánxīn</i>	<i>shuòshì</i>	<i>shēngjiù</i>
parents	posséder	commerce	salaire annuel	mastère, maîtrise	de naissance, inné
身高	以上	直接邮箱	家教	良好	快速约会
<i>shēngāo</i>	<i>yǐshàng</i>	<i>zhíjiē yóuxiāng</i>	<i>jiājiào</i>	<i>liánghǎo</i>	<i>kuàisù yuēhuì</i>
taille, stature	au-dessus de	adresse mail directe	éducation familiale	excellent	speed-dating

编	导	编	导	编	导	编	导	编	导
直	接	邮	箱	直	接	邮	箱	直	接
高	管	高	管	高	管	高	管	高	管
快	速	约	会	快	速	约	会	快	速